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Si fa unes setmanes naixia
una coordinadora mares-
menca que rebutjava les
obres dels futurs laterals
de Mataró, ara és el govern
d’Argentona, integrat per
Tots per Argentona i CiU,
que també es mostra con-
trari al projecte. El regidor
d’Urbanisme, Xavier Co-
llet, va explicar ahir que
com a ajuntament encara
és l’hora que la Generalitat
els enviï la documentació i
els estudis que justifiquin
l’actuació. «Fa temps que
hi estàvem al darrere, però
volíem esperar el moment
oportú per fer-hi al·lega-
cions», assenyala el regi-
dor, que considera «la-
mentable» que un projecte
d’aquestes característi-
ques s’hagi tirat endavant
sense que els municipis
afectats hagin pogut dir-hi
la seva. «És una manca de
consideració entre admi-
nistracions», hi afegeix.

Per aquest motiu, el
grup municipal Tots per

Argentona té previst pre-
sentar demà en el ple una
moció, que en principi té el
suport de CiU i d’ERC, per
exigir que s’aturi la trami-
tació del projecte, una ac-
tuació que ja està aprovada
i la primera fase de la qual,
que a més és la que trepitja
terme municipal d’Argen-
tona, està en procés d’ad-
judicació. Collet destaca
també la necessitat d’obrir
el diàleg no només amb els
ajuntaments sinó també
amb les entitats que han fet
públic que no volen ni sen-
tir a parlar de les anomena-
des rondes de Mataró.
«Proposem, com fan ells,
que s’estudiïn mesures al-
ternatives abans de fer
una infraestructura amb
un impacte tan gran», de-
fensa el regidor, que tam-
bé creu que ara per ara
«no toca» gastar-se els
115 milions d’euros que
costaran els laterals. «Se-
rà molt beneficiós per a
Mataró, però per a Argen-

tona són de difícil en-
caix», hi afegeix.

En aquest sentit, el regi-
dor d’Urbanisme explica
que una de les conseqüèn-
cies que tindrà per al mu-
nicipi la construcció de la
ronda és la pèrdua del
principal accés amb la ca-
pital del Maresme. Segons
Collet, el nou nus que s’ha

de fer al costat de la riera
d’Argentona per millorar
les connexions de la C-60 i
la C-32 preveu eliminar-
lo. Tot i que el comença-
ment de les obres és a tocar
–el secretari de Mobilitat,
Manel Nadal, va anunciar
que els treballs comença-
rien a finals d’any–, el go-
vern d’Argentona creu que

encara és a temps d’aturar
aquesta nova infraestruc-
tura, que considera que és
«innecessària».

En aquest sentit, l’asso-
ciació de veïns d’Argento-
na ha programat avui a les
vuit del vespre al Saló de
Pedra una xerrada amb
tècnics per explicar el pro-
jecte a la ciutadania.

Argentona rebutja
la ronda de Mataró
perquè li anul·la un
accés amb la ciutat
El govern local vol aturar ara el projecte

LLUÍS MARTÍNEZ / Argentona
● L’oposició a la nova ronda de Mataró guanya adeptes.
El govern d’Argentona vol ara aturar el projecte perquè
considera que el futur nus que s’ha de fer a tocar de la rie-
ra d’Argentona li anul·larà el principal accés que tenen
amb la ciutat. A més, consideren que l’obra és «inneces-
sària» i que abans s’haurien d’estudiar alternatives.

● El diputat de CiU Benet Maimí va
defensar ahir davant la comissió de Po-
lítica Territorial del Parlament una pro-
posta en relació amb el possible incre-
ment del peatge de Santa Susanna, en
cas d’allargar-se l’autopista C-32 entre
Palafolls i Tordera. Per unanimitat de
tots els grups Maimí va aconseguir que
s’aprovés instar el govern de la Gene-
ralitat a «estudiar mesures correctores
del peatge de Santa Susanna en la línia
d’afavorir la mobilitat sostenible». El

La futura ronda de Mataró es construirà a banda i banda de l’actual autopista C-32. / Q. PUIG

diputat va explicar que la proposta im-
plicaria aplicar descomptes als mares-
mencs. Durant la seva intervenció, va
aprofitar també per reclamar el compli-
ment del compromís que havia subscrit
el govern català pel que fa a l’aplicació
de bonificacions al peatge de Vilassar a
partir del dia 1 de juliol. «Una promesa
que encara no s’ha fet efectiva», va re-
cordar Maimí, que considera que la co-
marca «fa massa temps que està ofega-
da pels peatges cars».

CiU vol descomptes als peatges

● Es compleixen les ex-
pectatives que els mesos
d’estiu són els més favora-
bles per trobar feina a la co-
marca del Maresme. Les
dades facilitades per l’Ob-
servatori de Desenvolupa-
ment Local del Consell Co-
marcal corresponents al
mes de juny confirmen la
tendència a la baixa de la
desocupació i xifren en
1.325 el nombre de perso-
nes que han abandonat les
llistes de la gent que no té
feina. Com era d’esperar, el
sector de serveis és on ha
baixat més el nombre de
desocupats, un total de 892
persones, seguit de l’indus-
trial, amb 252, i el de la
construcció, amb 202. En
canvi, la caiguda del sector
terciari continua i en agri-

cultura ha augmentat el
nombre de desocupats i ara
en suma 476. En total, el
mes de juny al Maresme es
van registrar 33.713 des-
ocupats (14,91%), cosa
que representa una dismi-

nució del 3,78% respecte al
mes anterior, en què ja ha-
vien baixat les xifres en
1.501 persones. La comar-
ca va començar aquest any
amb 36.546 desocupats, un
16,2%. Tan sols en tres mu-

nicipis –Arenys de Munt,
Cabrils i Premià de Mar–
ha augmentat la llista de
desocupats al juny, mentre
que a la resta ha baixat el
nombre de persones sense
feina. Així, les poblacions
on hi ha hagut més perso-
nes que s’han tornat a in-
corporar al món laboral són
Caldes d’Estrac (-10,33%),
Sant Vicenç de Montalt
(-8,10%), Pineda de Mar
(- 7,84%), Santa Susanna
(-7,69%), Malgrat de Mar
(-7,65%), Calella
(-7,40%), Òrrius (- 7,32%)
i Tordera (-6,32%).
Aquestes variacions si-
tuen al capdavant dels mu-
nicipis amb atur Mataró,
que tancava el juny amb
12.339 persones sense fei-
na, un 18,47% de la pobla-
ció activa.

T.M. / Mataró

La taxa d’atur al Maresme baixa al 15%
per primera vegada en nou mesos

Cues de gent desocupada en una oficina de l’OTG. / LL.S.

� Noves instal·lacions municipals al Masnou. El pre-
sident de la Diputació, Antoni Fogué, va estrenar ahir les
oficines municipals del carrer de Roger de Flor, a l’espai
on abans hi havia l’edifici de Correus. A aquest nou edifi-
ci s’hi han traslladat totes les oficines de l’àrea de Serveis
a les Persones, Finances i l’Oficina d’Atenció Ciutadana.
En total, el cost de l’obra puja a 1.970.000 euros. / G.A.

● El president de la
Diputació de Barcelo-
na, Antoni Fogué, va
visitar ahir Dosrius
per conèixer de pri-
mera mà el projecte de
pista esportiva exte-
rior que es construirà
pròximament a Can
Torres, el cost de la
qual serà sufragat ín-
tegrament per aquesta
administració. Fogué
va destacar la impor-
tància d’aquest nou
equipament per al po-
ble, perquè «estimu-
larà la pràctica espor-
tiva, eina bàsica de
creació de valors, de
salut i de convivèn-
cia». També va dir
que un dels objectius
principals de la Dipu-
tació és «donar suport
als municipis en la
construcció d’equipa-
ments i serveis de
qualitat, que han d’ar-
ribar a tots els ciuta-
dans, tant si viuen en
un petit municipi com
en un de gran, per tal
de garantir l’equitat
entre tots ells».
Aquesta actuació dis-
posa d’una aportació
econòmica de 80.000
euros i es preveu que
estigui acabada en
vuit mesos. El projec-
te preveu la construc-
ció d’una pista de fut-
bol sala i una altra de
bàsquet. / EL PUNT

DOSRIUS
Fogué s’interessa
per la futura pista
esportiva de Can
Torres


